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تسلیت رهبر انقلاب به داوود میرباقری
سیدمهرداد سیدمهدی، مدیر روابط عمومی دفتر رهبر انقلاب با انتشار مطلبی در 
فضای مجازی نوشت: در تماس تلفنی که از دفتر رهبر انقلاب اسلامی با آقای داوود 
میرباقری کارگردان نامی کشور گرفته شد، تسلیت حضرت آیت الله خامنه ای به 

مناسبت درگذشت همسر گرامی ایشان، ابلاغ شد.

 در پیامی به سلطان عمان 

یک گفت رئیس جمهور فرارسیدن روز ملی عمان را تبر
مسعود پزشکیان در پیامی به »هیثم بن طارق آل سعید« سلطان عمان، ضمن 
جمهوری  چهاردهم  دولت  داشت:  اظهار  کشور  این  ملی  روز  فرارسیدن  تبریک 
خارجی،  سیاست  راهبرد  به عنوان  همسایگی  سیاست  ادامه  در  ایران  اسلامی 
تصمیم دارد با توجه به روابط تاریخی مستحکم و پیوندهای عمیق میان دو ملت، 

گام های جدیدی در زمینه گسترش روابط با سلطنت عمان بردارد.

یر دفاع ایران با بشار اسد دیدار وز

وزیر دفاع جمهوری اسلامی ایران با بشار اسد رئیس جمهور سوریه و علی محمود 
عباس همتای سوری خود دیدار و گفتگو کرد.

محوری  نقش  بر  تاکید  دوجانبه،  دفاعی  همکارهای  و  روابط  تحکیم  تقویت، 
ادامه  فرامنطقه ای،  نیروهای  امنیت، ضرورت خروج  تامین  در  کشورهای منطقه 
بررسی  همچنین  و  تروریسم  مختلف  اشکال  با  مقابله  برای  دوجانبه  همکاری 
تحولات میدانی منطقه و جبهه مقاومت از محورهای سفر وزیر دفاع و پشتیبانی 
و  سوریه  رئیس جمهور  اسد  بشار  است.  شده  اعلام  سوریه  به  مسلح  نیروهای 
سرتیپ نصیرزاده در این دیدار در خصوص مسائل دفاعی و امنیتی در منطقه و 
تقویت همکاری های ۲ کشور برای مقابله با تروریسم و برچیدن ساختار آن به گونه ای 
که در خدمت ثبات و امنیت منطقه باشد، گفت وگو کردند. وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح همچنین با سپهبد علی عباس وزیر دفاع جمهوری عربی سوریه و 
سپهبد عبدالکریم محمود ابراهیم رئیس ستاد مشترک کل ارتش و نیروهای مسلح 
جمهوری عربی سوریه دیدار و گفت وگو کرد. امیر نصیرزاده در بدو ورود به دمشق در 
جمع خبرنگاران با تاکید بر نقش بسیار پر رنگ و راهبردی سوریه در سیاست خارجی 
جمهوری اسلامی ایران گفت: به همین مناسبت بنا به دعوت وزیر دفاع سوریه به 
دمشق سفر کردم. وی تاکید کرد: در این سفر دیداری با مقام های سیاسی و دفاعی 
خواهیم داشت و جنبه های مختلف را به ویژه در حوزه دفاعی و امنیتی بررسی خواهیم 
کرد تا ببینیم چگونه باید آنها را تقویت و تحکیم کرد. امیر نصیرزاده با بیان اینکه روابط 
ایران و سوریه رو به توسعه است و در شرایط حساس همدیگر را پشتیبانی می کنیم، 
گفت: بنا به توصیه رهبر معظم انقلاب، آمادگی پشتیبانی از این کشور دوست و 

شریک راهبردی را داریم و راه های توسعه را بررسی می کنیم.

وزیر ارشاد:

قوانین باید متناسب با تغییرات اجتماعی اصلاح شود
در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  صالحی  سیدعباس 
گفت وگو با ایلنا در رابطه با وضعیت سانسور و ممیزی در 
وزارت ارشاد و روش تغییر خط قرمز ها در این وزراتخانه برای 
آثار فرهنگی و هنری، گفت: همانطور که بار ها گفتیم، معیار 
مصوبه های  عنوان  به  که  آنچه  است؛  قوانین  معیار  ما، 
بالاسری از  آن  ها یاد می شود. سلیقه ها را باید حداقلی کنیم 

و به اصلاح قوانین، متناسب با تغییرات اجتماعی روی بیاوریم.

ح هفت ساله شدن  عضو هیات رئیسه مجلس: طر
شوراها اعلام وصول نشده است

مجتبی یوسفی در حاشیه جلسه علنی مجلس شورای 
ح هفت ساله شدن دوره فعلی شوراهای  اسلامی گفت: طر
اسلامی شهر و روستا که از سوی شورای عالی استان ها به 
مجلس ارائه شده در مجلس اعلام وصول نشده است. به 
گزارش رسانه ها، پیش از این مهدی چمران رئیس شورای 
هشتادمین  و  دویست  حاشیه  در  تهران  شهر  اسلامی 
ح ۷ ساله شدن عمر شوراها در مجلس  جلسه شورا در جمع خبرنگاران گفت: طر
شورای اسلامی اعلام وصول شده، اما یک فوریتی است. روند کار در حال انجام است، 

اما هنوز در این باره به شورا چیزی اعلام نشده است.

یم نصف استانداردهای پلیس دار
و  کلانتری   ۲۶۰۰ کمبود  از  فراجا  پیشگیری  پلیس  رئیس 
پاسگاه خبر داد و گفت: در حال حاضر به ازای هر هزار ایرانی 
۲.۵ پلیس داریم که این آمار نصف آمار جهانی و استاندارد 
است. سردار علی مویدی، رئیس پلیس پیشگیری فراجا، 
گفت: استاندارد تعداد پلیس نسبت به جمعیت در دنیا به 
ازای هر هزار نفر ۵ پلیس است که این آمار در کشور ما 
نصف است! یعنی به ازای هر هزار نفر تعداد ۲.۵ پلیس داریم. وی افزود: ما ۵۶۰۰ 
روستا، دهستان و شهرستان داریم که همه اینها کلانتری و پاسگاه دارند اما باز 
بخواهیم با عدد و رقم استاندارد حساب کنیم باید بگویم که تعداد ۲۶۰۰ کلانتری و 

پاسگاه کم داریم.

به  دولت  اولویت دهی  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
اقتصاد دریامحور و اهمیت رونق این بخش در رشد، 
آبادانی کشور تصریح کرد: دولت مصمم به  توسعه و 

اجرای طرح های توسعه ای دریامحور است.
و تحلیل طرح های توسعه  بررسی  سومین جلسه 
با تاکید بر منطقه ساحلی مکران، دیروز به  دریامحور 
ریاست مسعود پزشکیان برگزار و ضمن ارائه گزارش 
دستگاه های مختلف از فرآیند پیشبرد اهداف تعیین 

شده در جلسات گذشته، درخصوص ساختار، جایگاه و 
فعالیت دستگاه متولی توسعه سواحل مکران بحث و 

گفت وگو شد.
دریامحور  اقتصاد  اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
از این موهبت نقشی  در توسعه کشورهای برخوردار 
اساسی دارد، گفت: یکی از اولویت های اصلی ما در دولت 
چهاردهم، ضرورت پیگیری و توسعه اقتصاد دریا، برای 
رونق و توسعه اقتصادی در کشور است. پزشکیان با 

تاکید بر اینکه باید دغدغه های رهبر معظم انقلاب را در 
سند چشم انداز، سیاست های کلی و برنامه های توسعه 
مدنظر داشته باشیم، افزود: ضروری است برنامه های 
توسعه ای ما با نگاهی وسیع، اما واقعی طراحی شود تا 
بتوانیم در اقتصاد و تکنولوژی به مقام برتر در منطقه 

تبدیل بشویم.
رئیس جمهور در ادامه با اشاره به اینکه نگاه دولت، 
توسعه پایدار در سراسر جغرافیای کشور است، تصریح 
کرد: ما باید پراکندگی طرح های توسعه ای را مدنظر قرار 
داده و توزیع پروژه های عمرانی را در همه نواحی کشور، 
از جنوب شرق تا شمال غرب ایران در اولویت خود قرار 
دهیم. پزشکیان ضمن دستور به رئیس سازمان برنامه و 
بودجه برای نظارت دقیق بر نحوه بهره برداری از مجوزهای 
داشت:  اظهار  توسعه ای  طرح های  زمینه  در  صادره 
شرکت هایی که متولی طرح های توسعه ای شده اند، باید 
با یک برنامه ریزی مشخص به سرعت روند اجرایی را آغاز 
کنند و نباید مجوزهای صادره معطل بمانند. دولت نیز در 

این زمینه مکلف به نظارت دقیق است.
همچنین در این جلسه با پیشنهاد معاون اول و 
دستور رئیس جمهور مقرر شد مصوبه اصلاح ساختار 
و جایگاه شورای مکران تهیه و برای بررسی و تصویب به 

هیئت دولت آماده ارائه شود.

رهبری

دولت

مجلس

انتظامی

ح های توسعه دریامحور تاکید بر ارتقای جایگاه شورای مکران در جلسه بررسی طر

؛  پای کار توسعه مکران رئیس جمهور

 احمد میدری، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در دیدار با 
نمایندگان بازنشستگان کشوری، به شرح اقدامات دولت 
وضعیت  بهبود  و  بازنشستگی  صندوق های  اصلاح  برای 
شرکت های وابسته به این صندوق ها پرداخت. وی ابتدا به 
مشکلاتی اشاره کرد که در مسیر اصلاح این شرکت ها وجود 
دارد؛ میدری در این رابطه گفت: هرگاه قصد اصلاح شرکت های 
صندوق ها را داشتیم، با توطئه های مختلفی مواجه شدیم. اگر 
کسی می خواست  بر صندلی شرکت ملی پتروشیمی بنشیند، 
گزینش و احراز صلاحیتی وجود داشت. اما امروز فقط به اراده 
یک نفر می توان هرکسی را مدیرعامل مهمترین شرکت های 

ایران بگذارید و این مدیریت ناکارآمد، علت زیان ده شدن شرکت ها شد.

 مدیریت ناکارآمد پتروشیمی ها موجب زیان دهی و کسر از حقوق بازنشستگان 
شد

وی ادامه داد: زمانی که پتروشیمی ها در اختیار وزارت نفت بود، شرکت بازرگانی 
وجود داشت. صادرات بازرگانی این شرکت ها باید توسط شرکت مستقل صورت 
می گرفت. اما امروز همان شرکت تولیدکننده، خودش تجارت خارجی و خرید داخلی 
و خارجی هم انجام می دهد و نتیجه آن این شده است که اگر روزی شرکت پتروشیمی 
آبادان سودده بود، امروز ماهی ۱۱۰ میلیارد تومان باید از حقوق بازنشستگان برداشته 
شود و به این شرکت بدهند. وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با بیان اینکه وقتی 
بازنشستگان در سراسر کشور خرید می کنند، به آنها اقساطی فروخته می شود، گفت: 
نمی دانید اقساطی که شما پرداخت کردید صرف حقوق جای دیگری شده و امروز 

شکایت های متعدد از فروشگاه ها در سراسر کشور داریم 
که چرا پول ما داده نمی شود. یعنی از پول بازنشسته کسر 
شده؛ اما به فروشگاه داده نشده است و وقتی این بحث 
ح شد، دکتر عارف سه بار تشکیل جلسه  در دولت مطر
داده و گفتند تمامی کارمندان دولت، اعضای هیأت علمی 
دانشگاه ها و کارمندان آموزش و پرورش عضو این صندوق 
هستند، مبادا ذره ای به رفاهیات آنان آسیبی وارد شود. او 
همچنین یادآور شد: این قدم اول اصلاح شرکت ها بوده 
است. در واقع می خواستیم نوسان حقوق بازنشستگان را 

اصلاح کنیم.

هر هفته دو گزارش فساد از شرکت ها دریافت می کنم
بنا به گزارش ایسنا، میدری در ادامه با بیان اینکه هفته ای نیست که حداقل دو 
گزارش محرمانه از فساد در درون شرکت ها به دستم نرسد، تأکید کرد: ما باید به سمت 
ایجاد شفافیت در ایران برویم تا شرکت ها بتوانند به سمت سودآوری حرکت کنند؛ 
شرکتی داریم که اگر ۴ مرتبه آتش زده می شد و دوباره ساخته می شد این مقدار ضرر 
نمی داد. وی ادامه داد: در واقع این نعل وارونه ای بود که مخالفان منافع بازنشستگان 
کشوری زدند تا بتوانند مدیریت این شرکت ها را نگهداری کنند. وزیر کار همچنین  به 
اصلاح بنگاه داری در صندوق های بازنشستگی اشاره کرد و افزود که دولت متعهد به 
پرداخت حقوق بازنشستگان است و این اقدامات در نهایت به نفع بازنشستگان 
کشوری خواهد بود؛ همچنین به گام بعدی و شفاف سازی و ورود این شرکت ها به 

بورس اشاره کرد تا وضعیت آنها بهبود یابد.

 نمایندگان مجلس شورای اسلامی با یک فوریت 
مشاغل  در  اشخاص  انتصاب  قانون  اصلاح  لایحه 

حساس مخالفت کردند.
اسلامی،  شورای  مجلس  دیروز  علنی  جلسه  در 
رئیس  حقوقی  معاون  انصاری  مجید  الاسلام  حجت 
جمهور تقاضای یک فوریت در مورد لایحه اصلاح قانون 

ح کرد. انتصاب اشخاص در مشاغل حساس را مطر
معاون حقوقی رئیس جمهور با بیان اینکه امکان 
استفاده از دانشمندان دو تابعیتی یا تابعیت خانواده 
از مدیریت سلب شده است، گفت: هدف لایحه اصلاح 
انتصاب اشخاص در مشاغل حساس،  قانون نحوه 
علمی،  مراکز  در  نخبه  ایرانیان  ظرفیت  از  بردن  بهره 

پژوهشی و شرکت های دانش بنیان است.
معاون حقوقی رئیس جمهور تاکید کرد: پیشنهاد 
دولت این بوده که تابعیت فرد، شرط قطعی باشد و دارا 
بودن تابعیت همسر و فرزند به صورت مطلق ممنوع 
نباشد. اما دولت سه گزینه و پیشنهاد دیگر نیز دارد که 
ح  اگر نمایندگان به اصل موضوع رأی بدهند امکان طر

آن ها وجود دارد.
وی خاطرنشان کرد: از جمله این پیشنهادها این 
است که اگر ضرورتی ایجاد شد و فرزند یا همسر فرد 
مورد  خاص  کمیته  در  موارد  این  بود  تابعیت  دارای 
بررسی قرار بگیرد. گزینه دیگر این است که اگر مورد 
و  مربوطه  دستگاه  پیشنهاد  با  آمد  پیش  اضطراری 

تایید رئیس قوه استفاده از فرد انجام شود.
نمایندگان مجلس بعد از استماع نظرات موافقان 
و مخالفان فوریت، با 38 رای موافق، ۲۰۷ رای مخالف و 
۷رای ممتنع از مجموع ۲۵۶ نماینده حاضر در مجلس 
با یک فوریت لایحه اصلاح قانون انتصاب اشخاص در 

مشاغل حساس مخالفت کردند.
اسلامی،  شورای  مجلس  مخالفت  اعلام  از  بعد 
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس اظهار کرد: با توجه 

به  نشد،  تصویب  لایحه  این  فوریت  یک  این که  به 
کمیسیون اجتماعی ارجاع می شود و به صورت عادی 

بررسی می شود.
وی اضافه کرد: این موضوع در شورای عالی فرهنگی 
ح شده منتها مجلس شورای اسلامی با رفتارهای  مطر

غیرقانونی مخالف است.
بیان  همچنین  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
کرد: البته اصل موضوع درباره کسانی است که سفیر 
ج از کشور  کشور و یا وابستگان ما بوده و ماموریت خار
انجام می دهند؛ این موضوع شامل بسیاری از اساتید 
کمیسیون  به  لایحه  این  لذا  می شود،  هم  دانشگاه 
 اجتماعی ارجاع شده تا به صورت عادی مورد بررسی

 قرار گیرد.

راهبردی  معاونت  در  ظریف  حضور  تکلیف 
رئیس جمهور چه می شود؟

کشور  داخلی  امور  و  شوراها  کمیسیون  رئیس 
توضیحاتی در خصوص بررسی قانون مشاغل حساس 

و حضور ظریف در دولت داد.

لایحه  بررسی  روند  درباره   ، جوکار  محمدصالح 
انتصاب اشخاص در مشاغل حساس گفت: بررسی  

این لایحه به صورت عادی شد.
رئیس کمیسیون شوراها و امور داخلی کشور ادامه 
داد: یک فوریت  لایحه انتصاب اشخاص در مشاغل 
رأی  صحن  در  که  آورد  مجلس  به  دولت  را  حساس 
نیاورد. کمیسیونی که باید لایحه انتصاب اشخاص در 
اجتماعی  کمیسیون  کند  بررسی  را  مشاغل حساس 
است که باید به صورت عادی بررسی شود و نهایتا به 

صورت عادی هم به صحن می آید .
جوکار درخصوص تعیین تکلیف محمد جواد ظریف 
این قانون  که شامل  رئیس جمهور  راهبردی  معاون 
می شود، گفت: برابر قانون فعلی کسانی که فرزندانشان 
دولت  استخدام  نمی توانند  دارند  دوگانه  تابعیت 
شوند، در واقع نه استخدام بلکه در مسئولیت هایی 
که در قانون مشاغل حساس آمده نمی توانند حضور 
داشته باشند. قانون می گوید برای مشاغل حساس 
کسانی که فرزندان و خودشان تابعیت خارجی دارند 

نمی توانند مسئولیت بر عهده بگیرند.

 مخالفت مجلس به یک فوریت لایحه اصلاح قانون  انتصاب اشخاص در مشاغل حساس نه گفت

روز  مخالفت

 گزارش های محرمانه فساد به وزیرکار

رئیس کمیسیون شوراها 
و امور داخلی کشور : 
درخصوص تعیین تکلیف 
محمد جواد ظریف معاون 
راهبردی رئیس جمهور که 
شامل این قانون می شود، 
گفت: برابر قانون فعلی 
کسانی که فرزندانشان 
تابعیت دوگانه دارند 
نمی توانند استخدام دولت 
شوند، در واقع نه استخدام 
بلکه در مسئولیت هایی 
که در قانون مشاغل 
حساس آمده نمی توانند 
حضور داشته باشند. 
قانون می گوید برای 
مشاغل حساس کسانی 
که فرزندان و خودشان 
تابعیت خارجی دارند 
نمی توانند مسئولیت بر 
عهده بگیرند.


